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Bereikbaarheid 

openbaar vervoer en fiets: 

www.brabant.nl/route 

Datum 

20 december 2016 

Ons kenmerk 

C2200471/4123363 

Uw kenmerk 

- 

Contactpersoon 

R.M. (Renate) Werkhoven - Schuur 

Telefoon 

(073) 680 80 99 

Email 

rwerkhoven@brabant.nl 
 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 6 december 2016, ingekomen op 6 december 2016, heeft u 

namens de 50PLUS fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Waarom de haast de ondersteuning van bestaande organisaties op gebied 
van sociale veerkracht te beëindigen?  
Antwoord: De betreffende organisaties zijn begin dit jaar geïnformeerd over de 

wijziging van beleid. Eind 2015 liep het beleidskader Leefbaarheid@Brabant af. 

Na afloop van dit kader was er geen grondslag waarop de begrotingssubsidies 

aan de organisaties kon worden verstrekt. In het nieuwe beleidskader Versterken 

Sociale Veerkracht wordt niet voorzien in het ondersteunen van organisaties 

d.m.v. begrotingssubsidies. In plaats daarvan ondersteunen we projecten die 

bijdragen aan maatschappelijke opgaven. Organisaties die een bijdrage willen 

leveren aan de maatschappelijke opgaven, kunnen in aanmerking komen voor 

ondersteuning.  

 

2. Is het logisch bestaande koepels te ontmantelen terwijl er geen nieuwe zijn?  
Antwoord: Niet van toepassing, omdat er geen koepels worden ontmanteld. De 

begrotingssubsidie wordt stopgezet en de organisaties zullen, indien zij dit 

wensen, op zoek gaan naar andere vormen van financiering. Er zijn tal van 

soortgelijke organisaties in Brabant die zonder financiële bijdrage van de 

provincie hun taken doen.  

 

3. Wij gaan ervan uit dat jaarlijks wordt geëvalueerd of de subsidiegelden 
terecht zijn besteed: in welk opzicht voldeden de ouderenbonden niet aan de 
verwachtingen en is dat met hen besproken? 
Antwoord: Ja, er wordt jaarlijks bekeken of de subsidiegelden terecht worden 

besteed. Nee, het stopzetten van de begrotingssubsidie is vanwege de wijziging 
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van beleid en staat los van het functioneren van de betreffende organisaties.  

 

4. Ziet u nu alom los-vaste initiatieven (u noemt dat ‘projecten’) ontstaan en gaan 
wij als Brabant die wel/niet ondersteunen? Hebt u enig idee over de werkwijze?  
Antwoord: Nee, niet anders dan gebruikelijk. Ja, wij zijn op zoek naar 

initiatieven en samenwerkingsverbanden die een bijdrage kunnen leveren aan 

het versterken van sociale veerkracht. In het statenvoorstel Versterken sociale 

veerkracht staat hoe wij dat gaan doen.  

 

5. Voorziet u niet juist een terugloop aan onderlinge contacten (en 
samenwerkingsvormen) als koepels (bv VBOB) die samenhang niet kunnen 
bieden?  
Antwoord: Nee, we voorzien een versterking van sociale netwerken op lokaal 

niveau, die worden ondersteund door samenwerkingsverbanden, zoals 

koepelorganisaties.  

 

6. De drang naar vernieuwing is blijkbaar groot, maar vindt u de wijze waarop 
e.e.a. nu gestalte lijkt te krijgen wel doordacht?  
Antwoord: Ja, de samenleving verandert en de wijze waarop maatschappelijke 

vraagstukken worden benaderd en opgelost ook. De aanpak sociale veerkracht 

sluit aan op de ontwikkelingen en wensen en behoeften in de samenleving.  

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk ir. A.M. Burger 
 

 


